

## BECKETT'S CREEK SUBWATERSHED STUDY

### Online Public Consultation

**January 25 to February 28, 2021**

The City of Ottawa is conducting the Beckett's Creek Subwatershed Study to examine the existing conditions of the area and to identify environmental concerns and opportunities for improvement over the long term.

To learn more about this study, and to provide feedback on the proposed recommendations for your community, please visit the project website at [ottawa.ca/beckettscreek](http://ottawa.ca/beckettscreek).

If you do not have internet access and would like to participate in this study, please contact the project lead identified below.

*Accessibility is an important consideration for the City of Ottawa. If you require special accommodation, please call or email the project lead identified below.*

**Your feedback is important to the success of this study.** Please review the information provided and share your feedback by February 28, 2021.

For more information, visit [ottawa.ca/beckettscreek](http://ottawa.ca/beckettscreek) or contact:

**Tara Redpath, Planner II**  
Planning, Infrastructure and Economic Development  
110 Laurier Avenue West  
613-580-2424 ext. 16822  
Tara.Redpath@ottawa.ca

A photograph of a stream flowing through a lush green forest. The water is clear and reflects the surrounding trees. The banks are covered in grass and small plants.

## ÉTUDE DU SOUS-BASSIN HYDRO- GRAPHIQUE DU RUISSEAU BECKETT

Consultation publique en ligne

**Du 25 janvier au 28 février 2021**

La Ville d'Ottawa mène l'étude du sous-bassin hydrographique du ruisseau Beckett afin d'examiner les conditions actuelles du secteur et de relever les préoccupations environnementales et les points à améliorer à long terme.

Pour en savoir plus sur cette étude ou donner votre avis sur les recommandations formulées pour votre communauté, consultez le site Web du projet à l'adresse [ottawa.ca/ruisseaubeckett](https://ottawa.ca/ruisseaubeckett).

Si vous souhaitez participer à la consultation mais n'avez pas d'accès à Internet, veuillez communiquer avec la responsable du projet (ci-dessous).

*La Ville d'Ottawa accorde une grande importance à l'accessibilité. Si vous avez besoin de mesures d'adaptation, veuillez téléphoner ou écrire un courriel à la responsable du projet (ci-dessous).*

**Votre avis est important pour la réussite de cette étude.** Veuillez lire les renseignements et envoyer vos commentaires au plus tard le 28 février 2021.

Pour en savoir plus, rendez-vous à [ottawa.ca/ruisseaubeckett](https://ottawa.ca/ruisseaubeckett) ou communiquez avec :

**Tara Redpath, urbaniste II**

Direction générale de la planification,  
de l'infrastructure et du développement économique  
110, avenue Laurier ouest  
613-580-2424, poste 16822  
[Tara.Redpath@ottawa.ca](mailto:Tara.Redpath@ottawa.ca)